
 
 
 

 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE DE LLEVANT
 
Identificació de la sessió 
Acta núm.: 4/2021 
Caràcter: ordinària. 
Data: 28 de setembre de 2021.
Horari: de 19.10 h a les 20.30 h. 
Lloc: Casal de barri del Rafal Vell
C/ Joan Estelrich Artigues, 50
 
Assistents: 
 
President: Sra. Daniel Oliveira de Souza
 
Vocals: 
Sr. Jordi Sastre Gelbert, representant de l’Associació de Veïns Rafal Vell. 
Sr. Carlos Aguilar Tirado, representant Col·lectiu EMBAT. 
Sr. José López Martínez, representant de l’Associació de Veïns Son Fuster Nou 
Sra. Esther Sosa Díaz, representant de l'Associació de Veïns de Son Cladera.
Sr. Ginés Quiñonero Solano, representant de l’Associació de Veïns Orson Welles. (S’a
reunió a les 20.24 h.) 
Sr. Juan Mestre Sastre, de l’Associació de Veïns Verge de Lluc.
Sr. Rafel Garcia Hernandez, representant de l’Associació de Veïns Rafal 
de la reunió a les 20.24 h.). 
Sr. Alejandro Sarmiento Rodríguez, representant de l’Associació de Veïns la Levantina del polígon de 
Llevant. 
 
 
També hi assisteix: 
Sr. Rodrigo Andres Romero Uanini, Regidor delegat de Promoció Econòmica i Ocupació
Sr. Fabrizio di Giacomo Sampere, 
Sr. Francisco Antonio Peris Luque, Assessor de Proximitat del Govern Municipal. (S’incorpora a la 
reunió a les 19.22 h.). 
Sr. José Martínez García, coordinador de districte.
Sr. Joaquín Rodríguez Jímenez Bravo, representant de l
de la reunió a les 20.08 h.) 
Sra. Ana María Ramírez Ruiz, de l’Associació de Veïns Verge de Lluc.
Sra. Angels Fermosselle, representant d’ARCA.
Sra. Begoña Gómez Bonet, de l’associació Parc de les Vies.
Sr. Faustino Castillo Martínez, de l’Associació de Veïns Orson Welles.
Sra. Juana Ferran Cantera, de l’Associació Flipau amb Pere Garau.
Sr. Nael Falo Alqueza, de l’Associació Flipau  amb Pere Garau.
Sr. Fang Jee, de la “Asociación China de las Islas Baleares 
Sra. Joana Bover Bibiloni, Auxiliar Administrativa del Districte Llevant.
 
Secretaria: Sra. Maria Mestre Quetglas.
 
 
Ordre del dia: 
 
1.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior de 
 
S’aprova per unanimitat dels membres.
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de 2021. 
ari: de 19.10 h a les 20.30 h.  

de barri del Rafal Vell 
C/ Joan Estelrich Artigues, 50 

Sra. Daniel Oliveira de Souza 

Sr. Jordi Sastre Gelbert, representant de l’Associació de Veïns Rafal Vell.  
Sr. Carlos Aguilar Tirado, representant Col·lectiu EMBAT.  
Sr. José López Martínez, representant de l’Associació de Veïns Son Fuster Nou 
Sra. Esther Sosa Díaz, representant de l'Associació de Veïns de Son Cladera. 
Sr. Ginés Quiñonero Solano, representant de l’Associació de Veïns Orson Welles. (S’a

, de l’Associació de Veïns Verge de Lluc. 
Sr. Rafel Garcia Hernandez, representant de l’Associació de Veïns Rafal –Vivero 

Sr. Alejandro Sarmiento Rodríguez, representant de l’Associació de Veïns la Levantina del polígon de 

. Rodrigo Andres Romero Uanini, Regidor delegat de Promoció Econòmica i Ocupació
Sr. Fabrizio di Giacomo Sampere, Director General de Comerç. 
Sr. Francisco Antonio Peris Luque, Assessor de Proximitat del Govern Municipal. (S’incorpora a la 

Sr. José Martínez García, coordinador de districte. 
Sr. Joaquín Rodríguez Jímenez Bravo, representant de l’Associació de Veïns de Pere Garau.

Sra. Ana María Ramírez Ruiz, de l’Associació de Veïns Verge de Lluc. 
Sra. Angels Fermosselle, representant d’ARCA. 
Sra. Begoña Gómez Bonet, de l’associació Parc de les Vies. 

Faustino Castillo Martínez, de l’Associació de Veïns Orson Welles. 
Sra. Juana Ferran Cantera, de l’Associació Flipau amb Pere Garau. 
Sr. Nael Falo Alqueza, de l’Associació Flipau  amb Pere Garau. 
Sr. Fang Jee, de la “Asociación China de las Islas Baleares (ACHINIB). 
Sra. Joana Bover Bibiloni, Auxiliar Administrativa del Districte Llevant. 

Secretaria: Sra. Maria Mestre Quetglas. 

Aprovació de l’acta de la sessió anterior de 29 de juny de 2021.  

S’aprova per unanimitat dels membres. 

1 

Sr. José López Martínez, representant de l’Associació de Veïns Son Fuster Nou – Ses Palmeres.  
 

Sr. Ginés Quiñonero Solano, representant de l’Associació de Veïns Orson Welles. (S’absenta de la 

Vivero – Es Molí. (S’absenta 

Sr. Alejandro Sarmiento Rodríguez, representant de l’Associació de Veïns la Levantina del polígon de 

. Rodrigo Andres Romero Uanini, Regidor delegat de Promoció Econòmica i Ocupació. 

Sr. Francisco Antonio Peris Luque, Assessor de Proximitat del Govern Municipal. (S’incorpora a la 

’Associació de Veïns de Pere Garau. (S’absenta 
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2.- Compareixença del Regidor de l’àrea delegada de Promoció Econòmica i Ocupació.
 
El regidor de l’àrea delegada de Promoció Econòmica i Ocupació 
 
“Informa que mañana día 29 de septiembre se abre el plazo para pedir las subvenciones para el 
pequeño comercio, para así poder benefic
entre el Ayuntamiento de Palma, Consell de Mallorca y Comunidad Autónoma se acordó una línea de 
subvenciones de 11 millones d
de ayudar a los pequeños autónomos que tanto han sufrido la baja de ventas motivadas por la actual 
pandemia del COVID-19. El plazo para pedir las subvenciones será de 30 días a partir del 29 de 
septiembre. 
 
También informa que van a sacar vales de descuento para utiliza en el pequeño comercio, ya que ahora 
que ya ha pasado el estado de alarma, se pretende incentivar el consumo. Estos vales de descuento se 
dispensaran de forma gratuita y van dirigidos a los consumid
hasta 6 de estos vales descuento de un importe de 20
que la compra que se haga como mínimo sea de 35
consumidor. 
 
A partir de hoy, 28 de septiembre se ha abierto el período de adhesión del pequeño comercio con el 
objeto de llegar a la campaña de Navidad pudiendo hacer uso de estos vales de descuento.
 
Por otra parte hay una lista de 19 establecimientos emblemáticos de la ciudad a lo
dará subvenciones. La información  de estos establecimientos y de los requisitos que se exigen para 
formar parte de ellos se encuentra en la página web de Palmaactiva. 
 
Los comercios que consideren que pueden adherirse a la lista de c
deben ver si cumplen las condiciones exigidas, y si es así pueden solicitar a Palmaactiva su adhesión. La 
línea de subvenciones prevista para repartir entre los comercios adheridos a comercios emblemáticos es 
de 100.000€.” 
 
* Intervé la Sra. Esther Sosa, representant de l’Associació de Veïns de Son Cladera:
 
“Manifiesta que en Son Cladera se solicito la instalación
estar en funcionamiento el mes de marzo de 2020, pero con la pand
puesta en marcha. Quiere saber como está el tema de este mercadillo y si esta previsto su puesta en 
funcionamiento.” 
 
* El regidor de l’àrea delegada de Promoció Econòmica i Ocupació:
 
“Informa que por la situación de la 
y ahora se están retomando. Le pide que le envíe un correo para así poderle mandar la información de 
cómo está el tema del citado mercadillo.”
 
* Intervé el Sr. Joaquín Rodríguez Jímenez Bravo,
 
“Manifiesta que mantuvo una reunión con EMAYA pero todavía no se ha hecho nada, ya que cuando 
hay mercado en Pere Garau se origina mucha suciedad y basura y considera que al menos, una solución 
sería que EMAYA, los días de mercado colocase unos contenedores para que los vendedores pudieran 
tirar allí la basura. 
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l Regidor de l’àrea delegada de Promoció Econòmica i Ocupació.

El regidor de l’àrea delegada de Promoció Econòmica i Ocupació compareix:

“Informa que mañana día 29 de septiembre se abre el plazo para pedir las subvenciones para el 
ueño comercio, para así poder beneficiar a los pequeños negocios de los barrios. En base al convenio 

entre el Ayuntamiento de Palma, Consell de Mallorca y Comunidad Autónoma se acordó una línea de 
s de 11 millones de euros y la que corresponde al Ayuntamiento es de 1.775.000

de ayudar a los pequeños autónomos que tanto han sufrido la baja de ventas motivadas por la actual 
19. El plazo para pedir las subvenciones será de 30 días a partir del 29 de 

n informa que van a sacar vales de descuento para utiliza en el pequeño comercio, ya que ahora 
que ya ha pasado el estado de alarma, se pretende incentivar el consumo. Estos vales de descuento se 
dispensaran de forma gratuita y van dirigidos a los consumidores. Cada consumidor podrá descargarse 
hasta 6 de estos vales descuento de un importe de 20€  cada uno y que se podrán descontar siempre 
que la compra que se haga como mínimo sea de 35€, por tanto los 15€ restantes los paga el 

, 28 de septiembre se ha abierto el período de adhesión del pequeño comercio con el 
objeto de llegar a la campaña de Navidad pudiendo hacer uso de estos vales de descuento.

Por otra parte hay una lista de 19 establecimientos emblemáticos de la ciudad a lo
dará subvenciones. La información  de estos establecimientos y de los requisitos que se exigen para 
formar parte de ellos se encuentra en la página web de Palmaactiva.  

Los comercios que consideren que pueden adherirse a la lista de comercios emblemáticos de Palma, 
deben ver si cumplen las condiciones exigidas, y si es así pueden solicitar a Palmaactiva su adhesión. La 
línea de subvenciones prevista para repartir entre los comercios adheridos a comercios emblemáticos es 

* Intervé la Sra. Esther Sosa, representant de l’Associació de Veïns de Son Cladera:

esta que en Son Cladera se solicito la instalación de un mercadillo de payeses y se aprobó. Debía 
estar en funcionamiento el mes de marzo de 2020, pero con la pandemia del COVID
puesta en marcha. Quiere saber como está el tema de este mercadillo y si esta previsto su puesta en 

* El regidor de l’àrea delegada de Promoció Econòmica i Ocupació: 

“Informa que por la situación de la pandemia del COVID-19 se pararon muchos proyectos ya aprobados 
y ahora se están retomando. Le pide que le envíe un correo para así poderle mandar la información de 
cómo está el tema del citado mercadillo.” 

* Intervé el Sr. Joaquín Rodríguez Jímenez Bravo, representant de l’Associació de Veïns 

Manifiesta que mantuvo una reunión con EMAYA pero todavía no se ha hecho nada, ya que cuando 
hay mercado en Pere Garau se origina mucha suciedad y basura y considera que al menos, una solución 

ue EMAYA, los días de mercado colocase unos contenedores para que los vendedores pudieran 
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l Regidor de l’àrea delegada de Promoció Econòmica i Ocupació. 

compareix: 

“Informa que mañana día 29 de septiembre se abre el plazo para pedir las subvenciones para el 
ar a los pequeños negocios de los barrios. En base al convenio 

entre el Ayuntamiento de Palma, Consell de Mallorca y Comunidad Autónoma se acordó una línea de 
al Ayuntamiento es de 1.775.000€. Se trata 

de ayudar a los pequeños autónomos que tanto han sufrido la baja de ventas motivadas por la actual 
19. El plazo para pedir las subvenciones será de 30 días a partir del 29 de 

n informa que van a sacar vales de descuento para utiliza en el pequeño comercio, ya que ahora 
que ya ha pasado el estado de alarma, se pretende incentivar el consumo. Estos vales de descuento se 

ores. Cada consumidor podrá descargarse 
€  cada uno y que se podrán descontar siempre 

€, por tanto los 15€ restantes los paga el 

, 28 de septiembre se ha abierto el período de adhesión del pequeño comercio con el 
objeto de llegar a la campaña de Navidad pudiendo hacer uso de estos vales de descuento. 

Por otra parte hay una lista de 19 establecimientos emblemáticos de la ciudad a los que también se les 
dará subvenciones. La información  de estos establecimientos y de los requisitos que se exigen para 

omercios emblemáticos de Palma, 
deben ver si cumplen las condiciones exigidas, y si es así pueden solicitar a Palmaactiva su adhesión. La 
línea de subvenciones prevista para repartir entre los comercios adheridos a comercios emblemáticos es 

* Intervé la Sra. Esther Sosa, representant de l’Associació de Veïns de Son Cladera: 

de un mercadillo de payeses y se aprobó. Debía 
emia del COVID-19 se paralizo la 

puesta en marcha. Quiere saber como está el tema de este mercadillo y si esta previsto su puesta en 

19 se pararon muchos proyectos ya aprobados 
y ahora se están retomando. Le pide que le envíe un correo para así poderle mandar la información de 

representant de l’Associació de Veïns de Pere Garau: 

Manifiesta que mantuvo una reunión con EMAYA pero todavía no se ha hecho nada, ya que cuando 
hay mercado en Pere Garau se origina mucha suciedad y basura y considera que al menos, una solución 

ue EMAYA, los días de mercado colocase unos contenedores para que los vendedores pudieran 
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También manifiesta que en Pere Garau los pequeños comercios cierran y en su lugar abren .locales de 
venta de alcohol y considera que se tendría
vean obligados a cerrar. 
 
* El regidor de l’àrea delegada de Promoció Econòmica i Ocupació:
 
“Contesta que solicitaran a los puestos de venta que cumplan con las condiciones de limpieza y pedirán 
a EMAYA si pueden agilizar algún trámite para solucionar el problema.
 
También la informa que con la línea de subvenciones a los pequeños comercios se ha hecho un filtro y 
por tanto los estancos, locales de venta de alcohol y grandes comercios no pueden 
subvenciones”. 
 
* Intervé la Sra. Esther Sosa, representant de l’Associació de Veïns de Son Cladera:
 
“Manifiesta que en el Casal de Barri de Son Cladera, la planta baja, que en teoría la utiliza Palmaactiva 
no está en uso desde hace mucho 
de Joves.” 
 
* El regidor de l’àrea delegada de Promoció Econòmica i Ocupació:
 
“Contesta que Palmaactiva daba cursos de formación y el problema es que con la pandemia del COVID
19 tuvieron que suspenderse los cursos presenciales y por eso no se ha utilizado por ahora, pero pronto 
volverán a impartir cursos allí, ya que el propósito de Palmaactiva es acercar los cursos de formación 
que ofrece a las barriadas para que los vecinos no teng
 
* Intervé la Sra. Angels Fermosselle, representant d’ARCA:
 
Sol·licita que es llevin les pintades del mercat de Pere Garau.
 
* El president del districte Sr. Daniel Oliveira
setmanes. 
 
* El Sr. Nael Falo, de l’Associació Flipau  amb Pere Garau
 
“Que se dé solución al problema de suciedad producido por el mercado de Pere Garau
que se quiten las pintadas vandálicas en un plazo de tres días”.
 
* El president del districte Sr. Daniel Oliveira
corresponent. 
 
Així mateix agraeix el treball del regidor de l’
 
3.- Informe de Presidència.
 
El Consell Territorial es dona per assabentat:
 
Al Districte Llevant durant el període 10
àrees de l’Ajuntament. 
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También manifiesta que en Pere Garau los pequeños comercios cierran y en su lugar abren .locales de 
venta de alcohol y considera que se tendrían que dar ayudas a estos pequeños comercios para que no se 

* El regidor de l’àrea delegada de Promoció Econòmica i Ocupació: 

“Contesta que solicitaran a los puestos de venta que cumplan con las condiciones de limpieza y pedirán 
EMAYA si pueden agilizar algún trámite para solucionar el problema. 

También la informa que con la línea de subvenciones a los pequeños comercios se ha hecho un filtro y 
por tanto los estancos, locales de venta de alcohol y grandes comercios no pueden 

* Intervé la Sra. Esther Sosa, representant de l’Associació de Veïns de Son Cladera:

“Manifiesta que en el Casal de Barri de Son Cladera, la planta baja, que en teoría la utiliza Palmaactiva 
no está en uso desde hace mucho tiempo y pide si les podrían ceder este espacio para hacer allí el Casal 

* El regidor de l’àrea delegada de Promoció Econòmica i Ocupació: 

“Contesta que Palmaactiva daba cursos de formación y el problema es que con la pandemia del COVID
ieron que suspenderse los cursos presenciales y por eso no se ha utilizado por ahora, pero pronto 

volverán a impartir cursos allí, ya que el propósito de Palmaactiva es acercar los cursos de formación 
que ofrece a las barriadas para que los vecinos no tengan que desplazarse hasta el centro.”

* Intervé la Sra. Angels Fermosselle, representant d’ARCA: 

Sol·licita que es llevin les pintades del mercat de Pere Garau. 

* El president del districte Sr. Daniel Oliveira informa que ho ha sol·licitat, per darrera v

Nael Falo, de l’Associació Flipau  amb Pere Garau demana: 

“Que se dé solución al problema de suciedad producido por el mercado de Pere Garau
que se quiten las pintadas vandálicas en un plazo de tres días”. 

* El president del districte Sr. Daniel Oliveira li contesta que han de dirigir les peticions a l’àrea 

Així mateix agraeix el treball del regidor de l’àrea delegada de Promoció Econòmica i Ocupació.

Informe de Presidència. 

El Consell Territorial es dona per assabentat: 

Al Districte Llevant durant el període 10-06-201 a 10-09-2021, s’han efectuat 55 peticions a distintes 
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También manifiesta que en Pere Garau los pequeños comercios cierran y en su lugar abren .locales de 
que dar ayudas a estos pequeños comercios para que no se 

“Contesta que solicitaran a los puestos de venta que cumplan con las condiciones de limpieza y pedirán 

También la informa que con la línea de subvenciones a los pequeños comercios se ha hecho un filtro y 
por tanto los estancos, locales de venta de alcohol y grandes comercios no pueden acceder a estas 

* Intervé la Sra. Esther Sosa, representant de l’Associació de Veïns de Son Cladera: 

“Manifiesta que en el Casal de Barri de Son Cladera, la planta baja, que en teoría la utiliza Palmaactiva 
tiempo y pide si les podrían ceder este espacio para hacer allí el Casal 

“Contesta que Palmaactiva daba cursos de formación y el problema es que con la pandemia del COVID-
ieron que suspenderse los cursos presenciales y por eso no se ha utilizado por ahora, pero pronto 

volverán a impartir cursos allí, ya que el propósito de Palmaactiva es acercar los cursos de formación 
an que desplazarse hasta el centro.” 

informa que ho ha sol·licitat, per darrera vegada, fa dues 

“Que se dé solución al problema de suciedad producido por el mercado de Pere Garau y también solicita 

li contesta que han de dirigir les peticions a l’àrea 

delegada de Promoció Econòmica i Ocupació. 

2021, s’han efectuat 55 peticions a distintes 
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PER ÀREES: 
 

EMAYA 

IME 

Infraestructures 

Mobilitat 

Policia 

Sanitat i Consum 

SFM 

Urbanisme 

TOTAL 

 

 
VISITES A BARRIADES I ENTITATS:

10/06/2021 Col·legis amb Infraestructures.

15/06/2021 Lliurament horts urbans.

17/06/2021 Veí Son Gotleu.

22/06/2021 Veí Can Capes.

25/06/2021 AV Rafal Nou Parque Rosa Bueno.

25/06/2021 Asociación China de las Islas Baleares (ACHINIB). 

26/06/2021 Fira SOS 

30/06/2021 
Presentació policia de barri a Son Fortesa, Els Hostalets i Marqués de 
Fontsanta.

02/07/2021 Veí Rafal Vell.

07/07/2021 Veí Nou Llevant.

10/07/2021 Teatre El Vivero.

13/07/2021 Mercat Pere Garau.

14/07/2021 Cinema a la fresca al 

16/07/2021 Cinema a la fresca a Son Fortesa.

23/07/2021 El Vivero.

24/07/2021 Teatre al casal de barri del Rafal Vell.

24/07/2021 Cinema a la fresca a Son Gotleu.

25/07/2021 Concert a Son Ametller.

27/07/2021 Son Cladera

30/07/2021 Pere Garau amb Infraestructures.

06/08/2021 Obra a Son Cladera.

13/08/2021 Cinema a la barri a Nou Llevant.

18/08/2021 El Vivero.

19/08/2021 Pere Garau.

19/08/2021 Rafal Nou.

26/08/2021 Foners.

26/08/2021 La 

ESTAT PETICIONS

Realitzades 

Tramitant 

Denegades 

TOTAL PETICIONS 
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13 

2 

19 

6 

9 

3 

1 

2 

55 

 
 
 
 
 
 

VISITES A BARRIADES I ENTITATS: 

Col·legis amb Infraestructures. 

Lliurament horts urbans. 

Veí Son Gotleu. 

Veí Can Capes. 

AV Rafal Nou Parque Rosa Bueno. 

Asociación China de las Islas Baleares (ACHINIB).  

Fira SOS Mamàs. 

Presentació policia de barri a Son Fortesa, Els Hostalets i Marqués de 
Fontsanta. 

Veí Rafal Vell. 

Veí Nou Llevant. 

Teatre El Vivero. 

Mercat Pere Garau. 

Cinema a la fresca al Rafal Vell. 

Cinema a la fresca a Son Fortesa. 

El Vivero. 

Teatre al casal de barri del Rafal Vell. 

Cinema a la fresca a Son Gotleu. 

Concert a Son Ametller. 

Son Cladera amb Seguretat Ciutadana. 

Pere Garau amb Infraestructures. 

Obra a Son Cladera. 

Cinema a la barri a Nou Llevant. 

El Vivero. 

Pere Garau. 

Rafal Nou. 

Foners. 

La Soledat. 

ESTAT PETICIONS 

 26 

 29 

 0 

55 

4 

Presentació policia de barri a Son Fortesa, Els Hostalets i Marqués de 
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27/08/2021 Palau Congressos.

02/09/2021 Obra a Foners.

03/09/2021 Regidoria Educació.

06/09/2021 Son Gotleu.

07/09/2021 Son Gotleu.

09/09/2021 Hostalets amb AV  i Regidor EMAYA.

09/09/2021 
Projecte “Re
entre Universitat
museu Krekovic.

 
REUNIONS: 

10/06/2021 Districte i Cultura.

14/06/2021 Comissió coordinació.

15/06/2021 Mesa seguretat 

18/06/2021 Mesa seguretat ciutadana.

21/06/2021 Reunió coordinació.

22/06/2021 Regidor i Gerent IME i Assessor Proximitat Equip de Govern.

25/06/2021 Gerent Palau Congressos.

28/06/2021 Comissió coordinació.

28/06/2021 Defensora Ciutadania

05/07/2021 Comissió coordinació.

05/07/2021 Canonge Bisbat de Mallorca.

06/07/2021 Participació Ciutadana i AV Son Fuster Nou 

07/07/2021 Palau de Congressos.

09/07/2021 Comissió de drogues de Son Gotleu.

 
 

EXP DATA BARRIADA

195/2021 11/06/2021 
Son  
Cladera 

196/2021 11/06/2021 
Son 
Cladera 

197/2021 11/06/2021 
Son 
Cladera 

198/2021 11/06/2021 
Son 
Cladera 

199/2021 11/06/2021 Rafal Vell

200/2021 11/06/2021 
Estadi 
Balear 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Palau Congressos. 

Obra a Foners. 

Regidoria Educació. 

Son Gotleu. 

Son Gotleu. 

Hostalets amb AV  i Regidor EMAYA. 

Projecte “Re-habitar el barri: processos de transformació i empoderament 
entre Universitat-escola-societat a través de pràctiques artístiques” al 
museu Krekovic. 

Districte i Cultura. 

Comissió coordinació. 

Mesa seguretat ciutadana. 

Mesa seguretat ciutadana. 

Reunió coordinació. 

Regidor i Gerent IME i Assessor Proximitat Equip de Govern.

Gerent Palau Congressos. 

Comissió coordinació. 

Defensora Ciutadania i Coordinadors Districtes. 

Comissió coordinació. 

Canonge Bisbat de Mallorca. 

Participació Ciutadana i AV Son Fuster Nou - Ses Palmeres. 

Palau de Congressos. 

Comissió de drogues de Son Gotleu. 

BARRIADA SUBJECTE TEMA ÀREA 

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de retirar, si escau, 
vehicle C/Guadiana 
davant n.º 43. Policia 

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de retirar, si escau, 
vehicle C/Canonge 
Antoni Sancho davant n.º 
44. Policia 

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de retirar, si escau, 
vehicle C/Cala Murada 
davant n.º 1. Policia 

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de reparar el clot del 
carril bici C/Bartomeu 
Calatayud, 19. Infraestructures

Rafal Vell 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de reparar i recol·locar 
senyal cedeixi el pas 
C/Juan Ramón Jiménez 
intersecció amb C/Pere 
Ripoll i Palou. Mobilitat 

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de retirar, si escau, Policia 

5 

el barri: processos de transformació i empoderament 
societat a través de pràctiques artístiques” al 

Regidor i Gerent IME i Assessor Proximitat Equip de Govern. 

 

ESTAT 
GIN 

 DMS 

Resolta   

Resolta   

Resolta   

Infraestructures Resolta   

Resolta   

Resolta   
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201/2021 11/06/2021 Rafal Vell

202/2021 11/06/2021 Son Rullan

203/2021 11/06/2021 Son Rullan

204/2021 11/06/2021 
Son 
Cladera 

205/2021 11/06/2021 Rafal Vell

206/2021 11/06/2021 Pere Garau

207/2021 11/06/2021 
Son 
Fortesa 

208/2021 11/06/2021 Rafal Nou

209/2021 11/06/2021 Pere Garau

210/2021 11/06/2021 Rafal Nou

211/2021 11/06/2021 Rafal Nou

212/2021 11/06/2021 Rafal Nou

213/2021 15/06/2021 
Son 
Cladera 

214/2021 17/06/2021 Rafal Nou

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

vehicle C/Sebastià Arrom 
davant n.º 65.  

Rafal Vell 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de retirar, si escau, 
vehicle C/Pere Ripoll i 
Palou davant n.º 10 Policia 

Son Rullan 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de retirar, si escau, 
vehicle C/Arquebisbe 
Miquel Roca a l'altura del 
IES Son Rullan. Policia 

Son Rullan 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de tapar i enquitranar el 
solc que va des de 
C/Arquebisbe Miquel 
Roca (altura IES Son 
Rullan) al C/Greco. Infraestructures

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació a 
l'ampliació dels escocells 
i reparació voravia camí 
Nou, 5.  Infraestructures

Rafal Vell 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de reparar els clots 
C/Pere Ripoll i Palou, des 
dels números 30 al 32. Infraestructures

Pere Garau 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de substituir el cèrcol de 
la canastra de les pistes 
de la zona esportiva del 
C/Jorge Luis Borges. IME 

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de arreglar o substituir 
les llambordes final 
C/Jacint Verdaguer amb 
C/Tomás Luis de Victoria. Infraestructures

Rafal Nou 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de revisar marques 
viàries i es procedeixi al 
seu repintat en els trams 
que no són visibles. Mobilitat 

Pere Garau 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de repintar passos de 
vianants C/Capità Vila en 
la seva confluència amb 
la plaça de Pere Garau 
(després de reasfaltat). Infraestructures

Rafal Nou 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de reparar voravies 
C/Son Gibert, a l'altura 
del número 10. Infraestructures

Rafal Nou 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
d'eliminar herbes 
C/Biniamar. EMAYA 

Rafal Nou 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
de reparar voravies 
C/Cedre. Infraestructures

Petició 
Ciutadana 

Desratització zona pistes 
esportives C/Cala 
Mitjana i C/Genil. Sanitat i Consum

Rafal Nou 
Petició 
Ciutadana 

Retirar processionària 
pins C/Moscari entre Infraestructures
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Resolta   

Resolta   

Infraestructures Resolta   

Infraestructures Resolta   

Infraestructures Resolta   

Resolta   

Infraestructures Resolta   

Resolta   

Infraestructures Resolta   

Infraestructures Resolta   

Resolta   

Infraestructures Resolta   

Sanitat i Consum Resolta 69056 

Infraestructures Tramitant   
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215/2021 25/06/2021 
Son 
Cladera 

216/2021 01/07/2021 
Verge de 
Lluc 

217/2021 02/07/2021 
Els 
Hostalets

218/2021 02/07/2021 Rafal Vell

219/2021 02/07/2021 Rafal Vell

220/2021 05/07/2021 Rafal Vell

221/2021 09/07/2021 El Vivero 

222/2021 13/07/2021 Pere Garau

223/2021 13/07/2021 

Marques 
de 
Fontsanta

224/2021 13/07/2021 

Marques 
de 
Fontsanta

225/2021 17/08/2021 Pere Garau

226/2021 19/08/2021 Son Gotleu

227/2021 19/08/2021 Pere Garau

228/2021 19/08/2021 Pere Garau

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

C/Biniamar i C/Selva. 

Associació 
de Veïnats 

Enllumenat apagat al 
passadís de la SFM, 
paral·lel a la línia fèrria, 
entre Can Foradí i Can 
Roses. SFM 

Verge de Associació 
de Veïnats 

Netejar d'herbes els 
passadissos entre 
C/Greco i Ci. So na Dolça. EMAYA 

Hostalets 
Associació 
de Veïnats 

Desplaçament bateria 
contenidors situats 
C/Jacint Verdaguer a 
l'altura de la pça. Santa 
Elizabeth, uns metres, 
situant-los després de les 
jardineres. EMAYA 

Rafal Vell 
Petició 
Ciutadana 

Revisar senyal trànsit 
canton C/Mare de Déu 
de Montserrat amb 
C/Juan Ramón Jiménez. Mobilitat 

Rafal Vell 
Petició 
Ciutadana 

Comprovar permisos de 
construcció rampa 
privada a voravia pública 
C/Josep Zaforteza i 
Mussoles, 20. Urbanisme 

Rafal Vell 
Petició 
Ciutadana 

Senyalitzar prohibit 
aparcar davant l'accés al 
camp de futbol C/Maré 
de Déu de Montserrat, 
50. IME 

 
Associació 
de Veïnats 

Desratització zona 
C/Mestre Chapi 
cantonada amb pça. 
Cristo Rey. Sanitat i Consum

Pere Garau 
Petició 
Ciutadana 

Comprovar permisos 
obres passatge Son Coc. Urbanisme 

Marques 

Fontsanta 
Vista a la 
barriada 

Greus aixecaments 
perpendicular a dos 
punts al llarg de tota la 
voravia del C/Jacint 
Verdaguer, 12, 
cantonada amb C/Bisbe 
Massanet. Infraestructures

Marques 

Fontsanta 
Vista a la 
barriada 

Arreglar greu aixecament 
perpendicular al llarg de 
tota la voravia C/Jacint 
Verdaguer, 22. Infraestructures

Pere Garau 
Vista a la 
barriada 

Arreglar rajoles soltes a 
la voravia C/Joan Bauzà, 
1, cantonada amb pça. 
Garcia i Orell. Infraestructures

Son Gotleu 
Vista a la 
barriada 

Retirar matalassos 
damunt escenari de la 
pça. Orson Welles. Infraestructures

Pere Garau 
Vista a la 
barriada 

Arreglar desperfectes 
voravies voltants mercat 
pça. Pere Garau, n.º 7 i 9. Infraestructures

Pere Garau 
Associació 
de Veïnats 

Netejar amb aigua a 
pressió C/Francesc 
Manuel de los Herreros. EMAYA 
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Tramitant   

Tramitant   

Tramitant   

Resolta 508763 

Tramitant 
70422 

509562 

Tramitant   

Sanitat i Consum Resolta   

Resolta   

Infraestructures Tramitant 509526 

Infraestructures Tramitant 509527 

Infraestructures Tramitant 511745 

Infraestructures Resolta 511884 

Infraestructures Tramitant 511886 

Tramitant   
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229/2021 19/08/2021 Pere Garau

230/2021 19/08/2021 Pere Garau

231/2021 17/08/2021 La Soledat

232/2021 17/08/2021 El Vivero 

233/2021 26/08/2021 La Soledat

234/2021 30/08/2021 Son Gotleu

235/2021 31/08/2021 

Mare de 
Deu de 
Lluc 

236/2021 30/08/2021 
Nou 
Llevant 

237/2021 30/08/2021 
Nou 
Llevant 

238/2021 30/08/2021 Pere Garau

239/2021 30/08/2021 Son Gotleu

240/2021 03/09/2021 
Nou 
Llevant 

241/2021 02/09/2021 El Vivero 

242/2021 07/09/2021 Son Gotleu

243/2021 07/09/2021 Son Gotleu

244/2021 07/09/2021 
Son 
Fortesa 

245/2021 01/09/2021 Pere Garau

246/2021 09/09/2021 

Mare de 
Deu de 
Lluc 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Pere Garau 
Vista a la 
barriada 

Netejar grafítics dels 
voltants pça. Pere Garau. EMAYA 

Pere Garau 
Vista a la 
barriada 

Netejar jardineres pça. 
Pere Garau. EMAYA 

La Soledat 
Petició 
Ciutadana 

Retirar restes fanal 
pública de la façana 
C/Rector Petro 
cantonada amb 
C/Ànimes. Infraestructures

 
Associació 
de Veïnats 

Asfaltar tros paviment 
davall contenidors C/Son 
Ametller, davant n.º 25. Infraestructures

La Soledat 
Associació 
de Veïnats 

Arreglar forat d'obra 
inacabada (tuberia 
d'aigua) a la voravia pça. 
Ses Veles cantonada amb 
C/Pare Guillem Vives. EMAYA 

Son Gotleu 
Petició 
Ciutadana 

Desratitzar zona C/Santa 
Florentina, 67 i 65 i pg. 
Pic Veleta, 1. Sanitat i Consum

Petició 
Ciutadana 

Retirar cotxe 
presumptament 
abandonat al C/Ura, 1. Policia 

Vista a la 
barriada 

Arreglar bancs en mal 
estat al Palau de 
Congressos C/Felicià 
Fuster, 2. Infraestructures

Altres 

Instal·lar aparca 
bicicletes davant entrada 
principal del palau de 
Congressos C/Felicià 
Fuster. Mobilitat 

Pere Garau Altres 

Instal·lar aparca 
bicicletes zona pça. 
Francesc Garcia i Orell. Mobilitat 

Son Gotleu Altres 

Retallada barana pont via 
cintura C/Indalecio 
Prieto. Infraestructures

Associació 
de Veïnats 

Retirar vehicles 
abandonats parcel·la 
C/Aragó, C/Bartomeu 
Caldentey i C/Francesc 
Prats. Policia 

 
Associació 
de Veïnats 

Arreglar fanal rovellada 
C/Mestre Perosi, entre el 
n.º 20 i 22. Infraestructures

Son Gotleu 
Vista a la 
barriada 

Revisar senyal trànsit 
C/Mare de Déu de la 
Victòria, 2. Mobilitat 

Son Gotleu 
Vista a la 
barriada 

Clavegueram embussat 
Pg. Picos de Urbion, 2. EMAYA 

Vista a la 
barriada 

Arreglar contenidor 
perforat al C/Jacint 
Verdaguer, 86. EMAYA 

Pere Garau 
Vista a la 
barriada 

Contenidor subetarri 
amb tapa rompuda 
C/Nicolau de Pacs, 3. EMAYA 

Altres 

Netejar amb aigua a 
pressió i desinfectar pça. 
Félix Rodríguez de la EMAYA 

8 

Resolta   

Tramitant   

Infraestructures Tramitant   

Infraestructures Tramitant   

Tramitant   

Sanitat i Consum Tramitant   

Tramitant   

Infraestructures Tramitant 512602 

Tramitant   

Tramitant   

Infraestructures Tramitant   

Tramitant   

Infraestructures Tramitant 512599 

Tramitant 512885 

Tramitant   

Resolta   

Tramitant   

Tramitant 75428 
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247/2021 09/09/2021 

Mare de 
Deu de 
Lluc 

248/2021 01/09/2021 Son Gotleu

249/2021 06/09/2021 Son Gotleu

 
El  llistat d’incidències del GIN, s’ha enviat per correu electrònic als membres del Consell Territorial.
 
4.- Proposta de l’AA.VV de Son Fuster Nou 

estadístiques de Palma
 
Es proposa: 
 
“El Consell Territorial del Districte Municipal de Llevant acorda instar a les àrees competents de 
l’Ajuntament de Palma per què s’iniciï
l’assenyalat a l’exposició de motius, per adaptar
necessària participació ciutadana i, específicament, amb l’opinió dels Consells Territorials 
Municipals de Palma.” 
 
* Intervé el Sr. Carlos Aguilar, del Col·lectiu EMBAT per tal de defensar la proposta:
 
Demana que és necessari fer una actualització de les zones estadístiques de Palma i sol·licita que es 
tengui en compte a les associacions de veïns a l’hora de la dotació de serveis.
 
 
* Intervé el Sr. Nael Falo, de l’Associació Flipau  amb Pere Garau
 
“Expone que las zonas estadísticas la establece el Instituto Nacional d
competente”. 
 
* Intervé el Sr. Carlos Aguilar, del Col·lectiu EMBAT
 
Manifesta que la foto fitxa que hi ha de les zones estadístiques és antiga i s’hauria d’actualitzar, ja que a 
Palma hi ha barris nous. 
 
* Intervé el Sr. Nael Falo, de l’Associació Flipau  amb Pere Garau
 
“Si se pierde espacio tienen conectarse barrios con zonas”·
 
* Intervé el Sr. Carlos Aguilar, del Col·lectiu EMBAT
 
Contesta que la informació no s’ha de perdre, però és necessari que s’actualitzi. El canvi ho proposaria 
l’Ajuntament de Palma consensuant 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Fuente i netejar grafítics 
de les façanes al llar de 
majors del C/Goya. 

Altres 

Control policial per 
botellons, renous i altres 
conductes incíviques a la 
pça. Felix Rodríguez de la 
Fuente tots els vespres. Policia 

Son Gotleu 
Vista a la 
barriada 

Arreglar paperera 
rompuda al Parc de 
l'esperança. EMAYA 

Son Gotleu Altres 

Retirar gran quantitat de 
trastos passatge Picos de 
Europa, cantonada amb 
C/Santa Florentina. EMAYA 

El  llistat d’incidències del GIN, s’ha enviat per correu electrònic als membres del Consell Territorial.

l’AA.VV de Son Fuster Nou – Ses Palmeres referent a l’actualització de les zones 
estadístiques de Palma. 

“El Consell Territorial del Districte Municipal de Llevant acorda instar a les àrees competents de 
l’Ajuntament de Palma per què s’iniciï l’actualització de les zones estadístiques del municipi d’acord a 
l’assenyalat a l’exposició de motius, per adaptar-les al moment present i fer
necessària participació ciutadana i, específicament, amb l’opinió dels Consells Territorials 

Intervé el Sr. Carlos Aguilar, del Col·lectiu EMBAT per tal de defensar la proposta:

Demana que és necessari fer una actualització de les zones estadístiques de Palma i sol·licita que es 
ciacions de veïns a l’hora de la dotació de serveis. 

Nael Falo, de l’Associació Flipau  amb Pere Garau: 

“Expone que las zonas estadísticas la establece el Instituto Nacional de Estadística (INE) y cree que e

el Sr. Carlos Aguilar, del Col·lectiu EMBAT: 

Manifesta que la foto fitxa que hi ha de les zones estadístiques és antiga i s’hauria d’actualitzar, ja que a 

Nael Falo, de l’Associació Flipau  amb Pere Garau: 

“Si se pierde espacio tienen conectarse barrios con zonas”· 

Intervé el Sr. Carlos Aguilar, del Col·lectiu EMBAT: 

Contesta que la informació no s’ha de perdre, però és necessari que s’actualitzi. El canvi ho proposaria 
l’Ajuntament de Palma consensuant amb el veïns. 
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Tramitant   

Resolta   

Tramitant   

El  llistat d’incidències del GIN, s’ha enviat per correu electrònic als membres del Consell Territorial. 

l’actualització de les zones 

“El Consell Territorial del Districte Municipal de Llevant acorda instar a les àrees competents de 
l’actualització de les zones estadístiques del municipi d’acord a 

les al moment present i fer-ho, a més, amb la 
necessària participació ciutadana i, específicament, amb l’opinió dels Consells Territorials dels Districtes 

Intervé el Sr. Carlos Aguilar, del Col·lectiu EMBAT per tal de defensar la proposta: 

Demana que és necessari fer una actualització de les zones estadístiques de Palma i sol·licita que es 
 

e Estadística (INE) y cree que es el 

Manifesta que la foto fitxa que hi ha de les zones estadístiques és antiga i s’hauria d’actualitzar, ja que a 

Contesta que la informació no s’ha de perdre, però és necessari que s’actualitzi. El canvi ho proposaria 
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* El president del districte Sr. Daniel Oliveira
 
Presenta una esmena a la proposta en el sentit de que allà on diu “
s’adjunta” ha de dir: “com es pot veure al plànol publicat a la web de 
 
* El Sr. Carlos Aguilar del Col·lectiu EMBAT 
 
* El president del districte Sr. Daniel Olivera 
Territorial que representen a les entitats declarades d’utilitat púb
 
La proposta s’aprova per unanimitat dels membres del Consell Territorial del Districte Llevant
una esmena al 2n paràgraf de la part expositiva en el sentit de que allà on diu: “com es pot veure al 
plànol que s’adjunta”, ha de dir: “com es pot veure al plànol publicat a la web de l’Ajuntament de 
Palma”; i una altra esmena a la proposta en el sentit de substituir allà on diu: “per què s’iniciï” per “a 
que estudiïn”, per tant la proposta queda redactada de la següent 
Districte Municipal de Llevant acorda instar a les àrees competents de l’Ajuntament de Palma a que 
estudiïn l’actualització de les zones estadístiques del municipi d’acord a l’assenyalat a l’exposició de 
motius, per adaptar-les al moment present i fer
específicament, amb l’opinió dels Consells Territorials dels Districtes Municipals de Palma”.
 
5.- Canvi de la reunió ordinària del Consell Territorial del mes de 

gener de 20223. 
 
Es proposa: 
 
Punt únic.-  Canviar el dia de la reunió ordinària de dia 28 de desembre de 2021 al dia 11 de gener de 
2022, donada la coincidència amb les festes de Nadal.
 
La proposta s’aprova per unanimitat dels 
 
* A n’aquest moment i abans de continuar amb l’ordre del dia el president del districte Sr. Daniel 
Oliveria informa que en el ple del mes d’octubre es dur l’aprovació inicial del PGOU i, a petició de 
l’àrea de Model de Ciutat, Habitatge Digne i Sostenibilitat es farà un Consell Territorial extraordinari el 
dia 2 de novembre de 2021. 
 
* Intervé el Sr. Nael Falo, de l’Associació Flipau  amb Pere Garau
 
“Solicita en que fase está la aprobación del PGOU y si los vecinos pueden presentar alegaciones”.
 
* El president del districte Sr. Daniel Olivera
fa el Consell Territorial extraordinari, per informar el veïns
veïns podran presentar-les. 
 
6.- Precs i Preguntes 
 
* Intervé la sra. Ana María Ramírez, de l’Associació de Veïns Verge de Lluc
 
“Informa que se ha iniciado el curso escolar sin 
la figura de policía tutor ha desaparecido, ya que 
 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

* El president del districte Sr. Daniel Oliveira proposa el següent: 

Presenta una esmena a la proposta en el sentit de que allà on diu “com es pot veure al plànol que 
com es pot veure al plànol publicat a la web de l’Ajuntament de Palma

* El Sr. Carlos Aguilar del Col·lectiu EMBAT admet l’esmena. 

El president del districte Sr. Daniel Olivera passa la proposta a votació dels membres del Consell 
Territorial que representen a les entitats declarades d’utilitat pública i que per tant tenen dret a vot.

La proposta s’aprova per unanimitat dels membres del Consell Territorial del Districte Llevant
una esmena al 2n paràgraf de la part expositiva en el sentit de que allà on diu: “com es pot veure al 

unta”, ha de dir: “com es pot veure al plànol publicat a la web de l’Ajuntament de 
Palma”; i una altra esmena a la proposta en el sentit de substituir allà on diu: “per què s’iniciï” per “a 
que estudiïn”, per tant la proposta queda redactada de la següent forma: “El Consell Territorial del 
Districte Municipal de Llevant acorda instar a les àrees competents de l’Ajuntament de Palma a que 
estudiïn l’actualització de les zones estadístiques del municipi d’acord a l’assenyalat a l’exposició de 

les al moment present i fer-ho, a més, amb la necessària participació ciutadana i, 
específicament, amb l’opinió dels Consells Territorials dels Districtes Municipals de Palma”.

Canvi de la reunió ordinària del Consell Territorial del mes de desembre de 2021 al mes de 

Canviar el dia de la reunió ordinària de dia 28 de desembre de 2021 al dia 11 de gener de 
2022, donada la coincidència amb les festes de Nadal. 

La proposta s’aprova per unanimitat dels membres del Consell Territorial del Districte Llevant.

* A n’aquest moment i abans de continuar amb l’ordre del dia el president del districte Sr. Daniel 
Oliveria informa que en el ple del mes d’octubre es dur l’aprovació inicial del PGOU i, a petició de 
l’àrea de Model de Ciutat, Habitatge Digne i Sostenibilitat es farà un Consell Territorial extraordinari el 

 

Nael Falo, de l’Associació Flipau  amb Pere Garau: 

fase está la aprobación del PGOU y si los vecinos pueden presentar alegaciones”.

* El president del districte Sr. Daniel Olivera contesta que no es tracta de l’aprovació inicial i per això es 
fa el Consell Territorial extraordinari, per informar el veïns i després s’obrirà el termini d’al·legacions i els 

ra. Ana María Ramírez, de l’Associació de Veïns Verge de Lluc: 

Informa que se ha iniciado el curso escolar sin la figura del policía tutor en Virgen de Lluc; según parece 
tutor ha desaparecido, ya que él se despidió y nadie lo ha substituido.
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com es pot veure al plànol que 
l’Ajuntament de Palma”. 

la proposta a votació dels membres del Consell 
lica i que per tant tenen dret a vot. 

La proposta s’aprova per unanimitat dels membres del Consell Territorial del Districte Llevant amb 
una esmena al 2n paràgraf de la part expositiva en el sentit de que allà on diu: “com es pot veure al 

unta”, ha de dir: “com es pot veure al plànol publicat a la web de l’Ajuntament de 
Palma”; i una altra esmena a la proposta en el sentit de substituir allà on diu: “per què s’iniciï” per “a 

forma: “El Consell Territorial del 
Districte Municipal de Llevant acorda instar a les àrees competents de l’Ajuntament de Palma a que 
estudiïn l’actualització de les zones estadístiques del municipi d’acord a l’assenyalat a l’exposició de 

ho, a més, amb la necessària participació ciutadana i, 
específicament, amb l’opinió dels Consells Territorials dels Districtes Municipals de Palma”. 

desembre de 2021 al mes de 

Canviar el dia de la reunió ordinària de dia 28 de desembre de 2021 al dia 11 de gener de 

membres del Consell Territorial del Districte Llevant. 

* A n’aquest moment i abans de continuar amb l’ordre del dia el president del districte Sr. Daniel 
Oliveria informa que en el ple del mes d’octubre es dur l’aprovació inicial del PGOU i, a petició de 
l’àrea de Model de Ciutat, Habitatge Digne i Sostenibilitat es farà un Consell Territorial extraordinari el 

fase está la aprobación del PGOU y si los vecinos pueden presentar alegaciones”. 

contesta que no es tracta de l’aprovació inicial i per això es 
i després s’obrirà el termini d’al·legacions i els 

 

tutor en Virgen de Lluc; según parece 
se despidió y nadie lo ha substituido. 
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Manifiesta que el policía tutor hacía muy buen trabajo en los colegios haciendo trabajos de 
intermediación que surgían entr
se quita una cosa que funciona, por tanto no entiende que esto pueda suceder.
 
* Intervé el sr. José Martínez G
 
Des de Policia Local li han comunica
violència de gènere, en atenció a majors i més i volen que a tota la plantilla de la Policia Local hi hagi 
aquestes figures i el que fan ara és un curs de formació. L’objectiu és que quan no t
d’atenció especialitzada també puguin fer altres treballs dins la Policia Local.
 
* Intervé la sra. Ana María Ramírez, de l’Associació de Veïns Verge de Lluc
 
“Manifiesta que en instituto Junípero Serra trabajaba mucho. En otros barrios a lo mejor no hace falta la 
figura del policía tutor pero en el barrio de Verge de Lluc 
tutor, que era una figura que funcionab
 
* Intervé el president del districte Sr. Daniel Olivera:
 
Contesta que ja varen fer unes reunions específiques dels Consells Territorials per explicar els canvis que 
es farien a la Policia Local i allà ja es va 
desembre per estar enllestit. 
 
* Intervé la Sra. Esther Sosa, representant de l’Associació de Veïns de Son Cladera:
 
“Quiere manifestar su apoyo a la representante de la asociación de vecinos de Ve
el barrio de Son Cladera también tenían al mismo policía tutor y es verdad que hacía muy buen trabajo y 
su intermediación era muy necesaria.
 
También quiere pedir que se controle un poco más para evitar actos vandálicos como los que a
las mesas de ping-pong ya que si no se actúa desaparecerán.
 
Así mismo pide más vigilancia, mantenimiento y control para el ascensor del paso del tren al camí de 
Can Foradí, para impedir los actos vandálicos de los que es objeto.
 
Quiere dar la enhorabuena al área de Infraestructuras porque, tras las reparaciones llevadas a cabo, el 
colegio Miquel Porcel ha quedado como nuevo.
 
También quiere agradecer el trabajo hecho en las calles de Son Cladera por parte del área de 
Infraestructuras ya que las calles han quedado muy bonitas.”
 
* Intervé el president del districte Sr. Daniel Olivera:
 
Demana a la Sra. Sosa si l’ascensor del pas del tren al camí de Can Foradí tornar a estar espenyat, ja que 
quan ell hi va anar fa poc funcionava, s’havia reparat.
 
* Intervé la Sra. Esther Sosa, representant de l’Associació de Veïns de Son Cladera:
 
“ Contesta que ahora si funciona pero lo que pide es vigilancia para evitar que lo vuelvan a estropear”.
 
* Intervé la Sra. Angels Fermosselle, representant d’ARCA:
 
Recorda que el parc de les Vies és el més gran dins de la ciutat i encara fa falta acabar
és un parc que interessa a tota la ciutat i hi ha molts de barris als que afecta.
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tutor hacía muy buen trabajo en los colegios haciendo trabajos de 
entre los alumnos, en especial entre los del Institut

se quita una cosa que funciona, por tanto no entiende que esto pueda suceder.

r. José Martínez García, coordinador de districte: 

Des de Policia Local li han comunicat que el que es pretén és que hi hagi policia especialitzada en 
violència de gènere, en atenció a majors i més i volen que a tota la plantilla de la Policia Local hi hagi 
aquestes figures i el que fan ara és un curs de formació. L’objectiu és que quan no t
d’atenció especialitzada també puguin fer altres treballs dins la Policia Local. 

ra. Ana María Ramírez, de l’Associació de Veïns Verge de Lluc: 

“Manifiesta que en instituto Junípero Serra trabajaba mucho. En otros barrios a lo mejor no hace falta la 
en el barrio de Verge de Lluc sí. No entiende que se quite la figura del 

tutor, que era una figura que funcionaba muy bien dentro de la Policía Local. 

* Intervé el president del districte Sr. Daniel Olivera: 

Contesta que ja varen fer unes reunions específiques dels Consells Territorials per explicar els canvis que 
es farien a la Policia Local i allà ja es va comunicar que tot aquest procés necessitava fins el mes de 

 

* Intervé la Sra. Esther Sosa, representant de l’Associació de Veïns de Son Cladera:

“Quiere manifestar su apoyo a la representante de la asociación de vecinos de Ve
el barrio de Son Cladera también tenían al mismo policía tutor y es verdad que hacía muy buen trabajo y 
su intermediación era muy necesaria. 

También quiere pedir que se controle un poco más para evitar actos vandálicos como los que a
pong ya que si no se actúa desaparecerán. 

Así mismo pide más vigilancia, mantenimiento y control para el ascensor del paso del tren al camí de 
Can Foradí, para impedir los actos vandálicos de los que es objeto. 

horabuena al área de Infraestructuras porque, tras las reparaciones llevadas a cabo, el 
colegio Miquel Porcel ha quedado como nuevo. 

También quiere agradecer el trabajo hecho en las calles de Son Cladera por parte del área de 
alles han quedado muy bonitas.” 

* Intervé el president del districte Sr. Daniel Olivera: 

Demana a la Sra. Sosa si l’ascensor del pas del tren al camí de Can Foradí tornar a estar espenyat, ja que 
quan ell hi va anar fa poc funcionava, s’havia reparat. 

* Intervé la Sra. Esther Sosa, representant de l’Associació de Veïns de Son Cladera:

“ Contesta que ahora si funciona pero lo que pide es vigilancia para evitar que lo vuelvan a estropear”.

* Intervé la Sra. Angels Fermosselle, representant d’ARCA: 

Recorda que el parc de les Vies és el més gran dins de la ciutat i encara fa falta acabar
és un parc que interessa a tota la ciutat i hi ha molts de barris als que afecta. 
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tutor hacía muy buen trabajo en los colegios haciendo trabajos de 
e los alumnos, en especial entre los del Instituto Junípero Serra y ahora 

se quita una cosa que funciona, por tanto no entiende que esto pueda suceder.” 

t que el que es pretén és que hi hagi policia especialitzada en 
violència de gènere, en atenció a majors i més i volen que a tota la plantilla de la Policia Local hi hagi 
aquestes figures i el que fan ara és un curs de formació. L’objectiu és que quan no tenguin treball 

 

 

“Manifiesta que en instituto Junípero Serra trabajaba mucho. En otros barrios a lo mejor no hace falta la 
. No entiende que se quite la figura del policía 

 

Contesta que ja varen fer unes reunions específiques dels Consells Territorials per explicar els canvis que 
comunicar que tot aquest procés necessitava fins el mes de 

* Intervé la Sra. Esther Sosa, representant de l’Associació de Veïns de Son Cladera: 

“Quiere manifestar su apoyo a la representante de la asociación de vecinos de Verge de Lluc ya que en 
el barrio de Son Cladera también tenían al mismo policía tutor y es verdad que hacía muy buen trabajo y 

También quiere pedir que se controle un poco más para evitar actos vandálicos como los que afectan a 

Así mismo pide más vigilancia, mantenimiento y control para el ascensor del paso del tren al camí de 

horabuena al área de Infraestructuras porque, tras las reparaciones llevadas a cabo, el 

También quiere agradecer el trabajo hecho en las calles de Son Cladera por parte del área de 

Demana a la Sra. Sosa si l’ascensor del pas del tren al camí de Can Foradí tornar a estar espenyat, ja que 

* Intervé la Sra. Esther Sosa, representant de l’Associació de Veïns de Son Cladera: 

“ Contesta que ahora si funciona pero lo que pide es vigilancia para evitar que lo vuelvan a estropear”. 

Recorda que el parc de les Vies és el més gran dins de la ciutat i encara fa falta acabar-lo. Considera que 
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Tenia que preparar-se la documentació per dur endavant les obres de finalització del parc i d’això ja fa 
17 anys. S’espera que sigui un punt que beneficiï a tota la ciutat i seria important que el Consell 
Territorial es comprometés amb aquest parc i que a 
una proposta. 
 
* Intervé el president del districte Sr. Daniel Olivera:
 
Contesta que el que s’ha de fer es presentar la proposta al districte i donat que ARCA no és una de les 
entitats declarada com a d’utilitat pública i que per tant té dret a presentar propostes i votar en els 
Consells Territorials, el president farà seva la proposta i la durà al Consell Territorial del dia 11 de gener 
de 2022. 
 
* Intervé el Sr. Carlos Aguilar del Col·lectiu EMBAT:
 
Demana una reunió ràpida i urgent amb l’àrea de Model de Ciutat, Habitatge Digne i Sostenibilitat per 
tal de parlar de la proposta aprovada a l’anterior Consell Territorial del Districte Llevant relativa a 
l’ampliació urent del C/ Aragó entre C/ Can Foradí i 
còlonia militar de Son Rullan i de l'a’pliació i dotació de servei (enllumenat) al camí Salard entre camí 
Vell de Sineu i C/ Biniamar, així com millora de la voravia al tram fins a la carretera de Manacor.
 
També demana com es troba la modificació puntual del PGOU per passar a zona verda la zona del C/ 
Aragó, 269. 
 
* Intervé el president del districte Sr. Daniel Olivera:
 
Contesta que afecta a dues àrees i que quan li passin la informació ja li facilitarà, a m
proper Consell Territorial extraordinari de dia 2 de novembre, per informar sobre el PGOU.
 
* Intervé el sr. Ginés Quiñonero, representant de l’Associació de Veïns Orson Welles:
 
“Se queja de que en Son Gotleu 
Territorial vino la plana mayor de la Policía Local y que desde entonces no se ha hecho nada. Llaman al 
policía de barrio, pero no acude porque no 
actúa el Ayuntamiento es un crimen contra los vecinos de Son Gotleu.
 
Hacen propuesta a Europa solicitando ayuda para la barriada de Son Gotleu y no hacen nad
debería darles vergüenza. Tiene que haber un policía de barrio y policías locales 
patrullando de día y de noche. Hace años que los policías de barrio estaban en contacto con los 
representantes vecinales y los vecinos para atender su quejar pero ahora no.”
 
* Intervé el president del districte Sr. Daniel Olivera:
 
Contesta que per donar a conèixer el pla de remodelació de la Policia Local la regidora de Seguretat 
Ciutadana i el cap de la Policia Local varen acudir al Consells Territorials per informar als veïns, però en 
cap momento es va dir que el pla ja s’implanta
i després ja es posarà en marxa.
 
També li contesta que en Jesús és un bon policía de barri.
 
* Intervé el sr. Ginés Quiñonero, representant de l’Associació de Veïns Orson Welles:
 
“Contesta que será bueno para el presidente del distrito pero no para él, ya que no le coge el teléfono”.
 
* Intervé el sr. Jordi Sastre Gelbert, representant de l’Associació de Veïns Rafal Vell
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se la documentació per dur endavant les obres de finalització del parc i d’això ja fa 
17 anys. S’espera que sigui un punt que beneficiï a tota la ciutat i seria important que el Consell 

amb aquest parc i que a la propera reunió del Consell Territorial es dugués 

* Intervé el president del districte Sr. Daniel Olivera: 

Contesta que el que s’ha de fer es presentar la proposta al districte i donat que ARCA no és una de les 
utilitat pública i que per tant té dret a presentar propostes i votar en els 

Consells Territorials, el president farà seva la proposta i la durà al Consell Territorial del dia 11 de gener 

* Intervé el Sr. Carlos Aguilar del Col·lectiu EMBAT: 

ana una reunió ràpida i urgent amb l’àrea de Model de Ciutat, Habitatge Digne i Sostenibilitat per 
tal de parlar de la proposta aprovada a l’anterior Consell Territorial del Districte Llevant relativa a 
l’ampliació urent del C/ Aragó entre C/ Can Foradí i C/ Can Roses, d’execució del Pla Especial de la 
còlonia militar de Son Rullan i de l'a’pliació i dotació de servei (enllumenat) al camí Salard entre camí 
Vell de Sineu i C/ Biniamar, així com millora de la voravia al tram fins a la carretera de Manacor.

ambé demana com es troba la modificació puntual del PGOU per passar a zona verda la zona del C/ 

* Intervé el president del districte Sr. Daniel Olivera: 

Contesta que afecta a dues àrees i que quan li passin la informació ja li facilitarà, a m
proper Consell Territorial extraordinari de dia 2 de novembre, per informar sobre el PGOU.

r. Ginés Quiñonero, representant de l’Associació de Veïns Orson Welles:

Se queja de que en Son Gotleu están sin policía local. Manifiesta que hace meses, a un Consejo 
Territorial vino la plana mayor de la Policía Local y que desde entonces no se ha hecho nada. Llaman al 

de barrio, pero no acude porque no está o bien su teléfono está fuera de cobertura. 
el Ayuntamiento es un crimen contra los vecinos de Son Gotleu. 

Hacen propuesta a Europa solicitando ayuda para la barriada de Son Gotleu y no hacen nad
debería darles vergüenza. Tiene que haber un policía de barrio y policías locales 
patrullando de día y de noche. Hace años que los policías de barrio estaban en contacto con los 
representantes vecinales y los vecinos para atender su quejar pero ahora no.”

* Intervé el president del districte Sr. Daniel Olivera: 

Contesta que per donar a conèixer el pla de remodelació de la Policia Local la regidora de Seguretat 
Ciutadana i el cap de la Policia Local varen acudir al Consells Territorials per informar als veïns, però en 
cap momento es va dir que el pla ja s’implantava, fins el mes de desembre d’enguany no estarà finalitzat 
i després ja es posarà en marxa. 

També li contesta que en Jesús és un bon policía de barri. 

* Intervé el sr. Ginés Quiñonero, representant de l’Associació de Veïns Orson Welles:

rá bueno para el presidente del distrito pero no para él, ya que no le coge el teléfono”.

r. Jordi Sastre Gelbert, representant de l’Associació de Veïns Rafal Vell

12 

se la documentació per dur endavant les obres de finalització del parc i d’això ja fa 
17 anys. S’espera que sigui un punt que beneficiï a tota la ciutat i seria important que el Consell 

la propera reunió del Consell Territorial es dugués 

Contesta que el que s’ha de fer es presentar la proposta al districte i donat que ARCA no és una de les 
utilitat pública i que per tant té dret a presentar propostes i votar en els 

Consells Territorials, el president farà seva la proposta i la durà al Consell Territorial del dia 11 de gener 

ana una reunió ràpida i urgent amb l’àrea de Model de Ciutat, Habitatge Digne i Sostenibilitat per 
tal de parlar de la proposta aprovada a l’anterior Consell Territorial del Districte Llevant relativa a 

C/ Can Roses, d’execució del Pla Especial de la 
còlonia militar de Son Rullan i de l'a’pliació i dotació de servei (enllumenat) al camí Salard entre camí 
Vell de Sineu i C/ Biniamar, així com millora de la voravia al tram fins a la carretera de Manacor. 

ambé demana com es troba la modificació puntual del PGOU per passar a zona verda la zona del C/ 

Contesta que afecta a dues àrees i que quan li passin la informació ja li facilitarà, a més per això es fa el 
proper Consell Territorial extraordinari de dia 2 de novembre, per informar sobre el PGOU. 

r. Ginés Quiñonero, representant de l’Associació de Veïns Orson Welles: 

sin policía local. Manifiesta que hace meses, a un Consejo 
Territorial vino la plana mayor de la Policía Local y que desde entonces no se ha hecho nada. Llaman al 

o bien su teléfono está fuera de cobertura. Así como 

Hacen propuesta a Europa solicitando ayuda para la barriada de Son Gotleu y no hacen nada; eso 
debería darles vergüenza. Tiene que haber un policía de barrio y policías locales todos los días 
patrullando de día y de noche. Hace años que los policías de barrio estaban en contacto con los 
representantes vecinales y los vecinos para atender su quejar pero ahora no.” 

Contesta que per donar a conèixer el pla de remodelació de la Policia Local la regidora de Seguretat 
Ciutadana i el cap de la Policia Local varen acudir al Consells Territorials per informar als veïns, però en 

va, fins el mes de desembre d’enguany no estarà finalitzat 

* Intervé el sr. Ginés Quiñonero, representant de l’Associació de Veïns Orson Welles: 

rá bueno para el presidente del distrito pero no para él, ya que no le coge el teléfono”. 

r. Jordi Sastre Gelbert, representant de l’Associació de Veïns Rafal Vell: 
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Demana com es troba el tema de les deixalles i escombraries a la possessió 
* Intervé el president del districte Sr. Daniel Olivera:
 
Contesta que s’intentarà cercar un dia per fer una reunió i informar als veÏns.
 
* Intervé la Sra. Angels Fermosselle, representant d’ARCA:
 
Manifesta que al periòdic s’ha informat d’
Moragues (plaça de la Matxeta) per fer un espai per a pàrking de vehicles, això torna a suposar una 
desil·lusió  ja que l’ajuntament tornar a fer un projecte sense consultar a ARCA ni als veïns
banda es demana la participació ciutadana, i està clar que no se la té en compte.
 
Entén que el que funciona no s’hauria de llevar i considera que no s’ha d’ignorar els desitjos dels veïns.
 
El  president aixeca la sessió, de la qual, com a 
 
La secretaria delegada, 
    
 
Maria Mestre Quetglas. 
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Demana com es troba el tema de les deixalles i escombraries a la possessió de Son Güells.
* Intervé el president del districte Sr. Daniel Olivera: 

Contesta que s’intentarà cercar un dia per fer una reunió i informar als veÏns. 

* Intervé la Sra. Angels Fermosselle, representant d’ARCA: 

Manifesta que al periòdic s’ha informat d’un projecte de l’àrea d’Infraestructures 
Moragues (plaça de la Matxeta) per fer un espai per a pàrking de vehicles, això torna a suposar una 
desil·lusió  ja que l’ajuntament tornar a fer un projecte sense consultar a ARCA ni als veïns
banda es demana la participació ciutadana, i està clar que no se la té en compte.

Entén que el que funciona no s’hauria de llevar i considera que no s’ha d’ignorar els desitjos dels veïns.

El  president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, estenc aquesta acta.

   Vist i plau 
   el president, 

   Daniel Oliveira de Souza
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de Son Güells. 

 

un projecte de l’àrea d’Infraestructures a la plaça de Guillem 
Moragues (plaça de la Matxeta) per fer un espai per a pàrking de vehicles, això torna a suposar una 
desil·lusió  ja que l’ajuntament tornar a fer un projecte sense consultar a ARCA ni als veïns i per altra 
banda es demana la participació ciutadana, i està clar que no se la té en compte. 

Entén que el que funciona no s’hauria de llevar i considera que no s’ha d’ignorar els desitjos dels veïns. 

secretària delegada, estenc aquesta acta. 

Daniel Oliveira de Souza 
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